

# Bio-Sul Premium Plus

GUARANTEED MINIMUM ANALYSIS  
Sulphur (S)

70.0%

**GENERAL INFORMATION:** Bio-Sul Premium Plus is a sulphur source derived from Elemental Sulphur, designed to augment fertilizer in all crops including cereals, oilseeds, pulses, legumes, forages, corn (including field, sweet and seed), fruits, vegetables, potatoes and sugar beets. Bio-Sul Premium Plus will increase crop vigor and yield.

**APPLICATION RATE:** 225Kg/Ha (220 lbs/ac) or otherwise as directed by an agronomist. Soil applied using a spreader.

**HANDLING:** If spillage occurs, recover and reuse. Dispose of this product in accordance with federal / provincial / municipal regulations.

KEEP AWAY FROM CHILDREN AND ANIMALS



## DANGER

Flammable solid. May cause respiratory irritation. May cause damage to lungs through prolonged or repeated inhalation.

**PREVENTION:** Do not breathe dust. Use only outdoors or in a well-ventilated area. Keep away from heat/sparks/open flames/hot surfaces. - No smoking. Wear protective gloves/eye protection/face protection.

### RESPONSE:

In case of fire: Use foam, carbon dioxide, sand/earth, or water spray to extinguish.

If inhaled: Remove person to fresh air and keep comfortable for breathing. Call a poison control center or doctor if you feel unwell. Get medical attention if you feel unwell.

**STORAGE:** Store in a well-ventilated place.

**DISPOSAL:** Dispose of contents/container in accordance with national, provincial or municipal regulations.

### WARRANTY AND CONDITIONS OF SALE:

Manufacturer warrants that this material conforms to the chemical description hereon and is reasonably fit for the use directed. No other warranty is made, either expressed or implied. Buyer and user assumes all risk and liability resulting from handling, storage and use of this material, and the manufacturer should not be liable whatsoever for any indirect or consequential damages to buyer or user (including any lost revenues or profits).

Bio-Sul Premium Plus 70%S has only been demonstrated to be efficacious under limited soil and environmental conditions relevant to the Canadian regions in which it is to be used.

**Manufactured By:**  
GFL Environmental Inc.  
5566 54th Ave SE Calgary, AB T2C 3A5

# Bio-Sul Pro Plus

ANALYSE MINIMUM GARANTI  
Soufre (S)

70.0%

**INFORMATIONS GENERALES :** Le Bio-Sul Pro Plus est une source de soufre dérivée du soufre élémentaire congue pour enrichir les engrais pour toutes les cultures, dont les céréales, les graines oléagineuses, les fègumes secs, les légumineuses, les fourrages, le maïs (dont le maïs de champ, le maïs sucre et le maïs semence), les fruits, les légumes, les pommes de terre et les betteraves & sucre. Le Bio-Sul Pro Plus accroîtra la vigueur et le rendement des cultures.

**TAUX D'APPLICATION :** 225 kg/ha (220 lb/acre) ou selon les indications d'un agronome. Application dans le sol au moyen d'un épandeur.

**MANIPULATION :** En cas de versement, récupérer et réutiliser. Éliminer selon les règlements fédéraux / provinciaux / municipaux.

TENIR HORS DE PORTEE DES ENFANTS ET DES ANIMAUX



## DANGER

Solide inflammable. Peut irriter les voies respiratoires. L'inhalation prolongée ou répétée peut entraîner des lésions pulmonaires.

**PREVENTION :** Ne pas en respirer les poussières. Utiliser seulement en plein air ou dans un endroit bien ventilé. Tenir loin de la chaleur / des étincelles / des flammes nues / des surfaces chaudes - Ne pas fumer. Porter des gants de protection / un équipement de protection des yeux / du visage.

### INTERVENTION :

En cas d'incendie : Utiliser de la mousse, du dioxyde de carbone, du sable / de la terre, ou un jet d'eau pour l'extinction. En cas d'inhalation : Déplacer la personne à l'extérieur et la placer dans une position où elle peut respirer confortablement. Appeler un centre antipoison ou un médecin en cas de malaise. Consulter un médecin en cas de symptômes.

**ENTREPOSAGE :** Stocker dans un endroit bien ventilé.

**ELIMINATION :** Éliminer le contenu/contenant conformément aux règlements fédéraux, provinciaux ou municipaux.

**GARANTIE ET CONDITIONS DE VENTE :** Le fabricant garantit que ce produit est conforme à sa description chimique et peut raisonnablement être utilisé comme indiqué. Aucune autre garantie expresse ou implicite n'est offerte. L'acheteur et l'utilisateur acceptent tous les risques et responsabilités résultant de la manipulation, de l'entreposage et de l'utilisation de ce produit et le fabricant ne sera nullement responsable de tout dommage direct ou consécutif pour l'acheteur ou l'utilisateur (y compris la perte de revenus ou de profits).

Le Bio-Sul Pro Plus 70%S a seulement démontré son efficacité dans les conditions de sol et environnementales précises de la région du Canada où il sera utilisé.

**Fabrique par :**  
GFL Environmental Inc.,  
5566, 54th Ave SE Calgary, AB T2C 3A5

Lot # \_\_\_\_\_